

活動消息
LATEST NEWS

13.12

TVB《環境、社會及管治大獎》 2024頒獎典禮 TVB ESG Awards Ceremony 2024

本院獲頒非牟利組別的「ESG環境創新科技大獎」及「ESG社會創新科技大獎」兩項殊榮，再次獲外界肯定本院推動可持續發展的努力。鄧明慧主席（左六）代表本院領獎。

TWGHs was honoured to receive “ESG Environmental Innovative Technology Award” and “ESG Social Innovative Technology Award” under the category of non-profit organisations, as a further recognition of our endeavor to promoting sustainable development. Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 6), the Chairman received the awards on behalf of TWGHs.



活動消息
LATEST NEWS

6.12

東華三院行政總部員工 聖誕聯歡會 2024/2025 Staff Christmas Party of TWGHs Administration Headquarters 2024/2025

鄧明慧主席（前排右七）聯同董事局成員、行政總監蘇祐安先生（前排左一）及高級職員為活動主持亮燈及祝酒儀式。當日安排了一系列精彩節目，包括幸運大抽獎及緊張刺激的競技遊戲。另外，為表揚在東華服務多年、貢獻良多的同事，大會特別安排頒發長期服務獎、榮譽退休獎及傑出員工嘉許狀，令聯歡會更具意義。

To celebrate the festive season with fellow colleagues, Ms. TANG Ming Wai, Mandy (front row, right 7), the Chairman, accompanied by Board Members, Mr. SU Yau On, Albert (front row, left 1), Chief Executive, and senior staff officiated at the Lighting Ceremony and proposed a toast at the party. A series of fabulous programmes followed, including lucky draws and exciting games. Meanwhile, “Long Service Awards”, “Retirement Awards” and “Outstanding Performance Awards” were also presented in recognition of the contributions and efforts of staff members, making the party more meaningful.

籌募活動預告
FUND RAISING ACTIVITY

東華三院155周年 好聲音慈善音樂會 TWGHs 155th Anniversary Charity Concert

慈善音樂會將於2025年2月18日（星期二）晚上7時30分假旺角麥花臣場館舉行，由一眾中年好聲音歌手包括李佳、羅啟豪、支譽儀、譚輝智、顏米羔及黃劍文傾力獻唱，部分歌曲由本院E大調合奏團及黃笏南中學管弦樂團伴奏，更有鄧明慧主席及Ko Chorus耕韻合唱團特別演出，為「東華三院學生全方位發展基金」籌募經費及為本院創院155周年誌慶。本院誠邀各界善長踴躍支持，包括捐款或送贈門券予本院受惠人士進場欣賞，與眾同樂。

The Charity Concert will be held at 7:30 p.m. on 18 February 2025 (Tuesday) at MacPherson Stadium in Mongkok. The performers include Miranda LEE, Ramon LO, Venus CHI, FC TAM, mic-Go Ngan and Kimman WONG from "Midlife, Sing & Shine!". Some of the songs will be accompanied by TWGHs E Major Ensemble and TWGHs Wong Fut Nam College Orchestra. In particular, there will be a featured performance by Ms. TANG Ming Wai, Mandy, the Chairman, and Ko Chorus, to raise funds for TWGHs Student All-rounded Development Fund, as well as to celebrate the Group's 155th Anniversary.

We cordially invite you to support our charity concert by making donations or sponsoring our beneficiaries to join and enjoy the event together.



捐款方式 Donation Methods:

I. 出任大會贊助人 Sign up as a Patron

贊助類別 Patronage	捐款金額 Amount	獲贈門券數量 Tickets Received		其他鳴謝 Other Acknowledgements
		名譽券 Honour Ticket (HK\$1,500)	門券 Ticket (HK\$980)	
鑽石贊助人 Diamond Patron	HK\$100,000 或以上 or more	8	18	1. 於儀式上接受紀念品 Receiving a souvenir at the ceremony 2. 獲刊登鳴謝於 Acknowledgements through: • 活動背板 Event Backdrop • 摺頁小冊子 Souvenir Pamphlet • 節目新聞稿 Event Press Release • 東華三院年報 TWGHs Annual Report
金贊助人 Gold Patron	HK\$68,000 或以上 or more	4	12	
銀贊助人 Silver Patron	HK\$38,000 或以上 or more	2	6	
捐款人 Patron	HK\$10,000 或以上 or more	N/A	4	獲刊登鳴謝於摺頁小冊子、節目新聞稿及東華三院年報 Acknowledgements through Souvenir Pamphlet, Event Press Release and TWGHs Annual Report

II. 捐款獲贈名譽券（HK\$1,500）或捐助愛心門券（HK\$380）予本院受惠人士
Donation for Honour Ticket (HK\$1,500) or Sponsoring Charity Ticket (HK\$380) to TWGHs beneficiaries.

III. 惠捐善款 General donation

請致電1878 333查詢 For enquiry, please call 1878 333.

慈善門券 Charity Ticket:

門券票價分別為HK\$980、HK\$580及HK\$380，將於一月中旬公開發售，敬請密切留意本院活動網站
Tickets will be available for sale in mid-January, at HK\$980, HK\$580 and HK\$380 each. Please stay tuned to our event website.

活動詳情
Event details

